
VRAAGSTELLING AAN DE RAAD  
Oriëntatieavond 21 juni Aanpak overlast gevende groepen en JongerenOntmoetingsPlaatsen (JOP's)
In een Raadsinformatiebrief (2022-0010298) van februari jl. bent u geïnformeerd over de Aanpak van 
overlastgevende groepen, onder andere naar aanleiding van uw vragen rond de veiligheid in en rond 
het Develpark.
Op 21 juni staat een vervolgbijeenkomst gepland, zoals toegezegd in de informatiebrief. 
Vraagstelling aan u: 
Welke informatie wenst u te ontvangen? Over welk(e) onderwerp(en) wenst u het gesprek met 
elkaar te voeren?

BINNENGEKOMEN REACTIES

Marleen Willemse (CU/SGP) 
Gezien we geen fracties meer hebben voor maandag zal ik mijn eigen onderwerpen mailen.
Ik ben benieuwd of er gesprekken zijn geweest met omwonenden betreffende de overlast, niet 
iedereen zal een fixi  melding doen. Op heterdaad betrappen met vuurwerk is vrijwel onmogelijk, 
maar het geeft wel veel overlast. Ook wil ik graag de resultaten van de groepsscan inzien voor de 
bijeenkomst in juni. En wat de acties zijn die hierop volgen.
Het is goed om te bespreken wat er wel mogelijk is voor jongeren, die hebben ook plekken nodig, 
maar de sfeer van de huidige jop's lijkt doelgroepen aan te trekken die veel overlast geven.

Frank Trijsburg (D66)
Vragen en/of informatie:

Vragen:
- Gebruik van containers (Jop’s) voor jongeren als ontmoetingsplek is nog steeds een passende 

oplossing? 
- Wat werd gezien als voordelen van Job’s zien we nu als nadelen? 
- Bereiken we deze jongeren wel voldoende en bieden we ze ook echt perspectief? 
- Welke knelpunten zijn zichtbaar geworden en op welke termijn oplosbaar? Vanaf wanneer is 

de coördinator aan het werk voor deze taak?
- Hoe vaak rapporteert de coördinator aan de driehoek? 
- Is er voldoende toezicht op straat en wat zijn de sancties bij overlast voor jongeren? De 

toename van overlast is dat uit te drukken in een getal, grafiek of/en vergelijking?
- Wordt het kunnen benutten van een wijkgebouw (multifunctioneel) waar jongeren zelf 

activiteiten kunnen ontwikkelen meegenomen in de plannen? 
- Er blijkt behoefte te zijn aan een meer integrale aanpak en heldere rol- en taakverdeling. Hoe 

snel richten we ons op het oplossen van de huidige problematiek? 
- Hoe worden ouders of begeleiders m.b.t deze problematiek aangesproken? Worden ouders 

verantwoordelijk gehouden voor het gedrag van hun kinderen? 
- Veel analyses, veel overleg en veel instanties. Ook veel plannen en nieuwe structuren, dat 

gaat wellicht wat lang duren voor snelle oplossingen. Zijn er ook korte termijn oplossingen 
mogelijk? 

- Is de voorlichting op scholen voldoende en worden leerlingen voldoende betrokken/ 
geïnformeerd? 

- Zetten we de jeugd ook aan tot het zelf komen met oplossingen voor veiligheid op straat in de 
breedste zin? 

- Hoe kunnen we meer preventief in plaats van reactief deze problematiek benaderen? 
Informatie:

- Overzicht van resultaten jongerenwerk.
- Overzicht van de effectiviteit van beheersing tot nu toe.
- Ervaringen uit andere gemeenten met gelijkwaardige problematiek



- Duiding achtergrond van de jongeren specifiek op afkomst, sociale vaardigheden, gebruik 
verdovende middelen, jongens versus meisjes, gezinssamenstelling, eerdere problematiek 
met school/politie/justitie. (In percentages).

- Resultaten en voortgang van maart t/m mei 2022.

Als aanvulling op de gisteren door D66 verzonden input m.b.t. de oriëntatieavond 23 juni aanstaande 
met als onderwerp aanpak overlast jongeren en Jop’s, zou ik de volgende aanvullende suggestie 
willen doen.
In de gesprekken lijkt het mij zinvol om mensen uit de praktijk hierbij te betrekken. In dit geval denk ik 
aan opbouwwerker CJ die ik in maart jl. bij Diverz heb ontmoet.
Zijn ervaringen troffen mij zeer en die ervaringen te delen tijdens de oriëntatieavond zie ik als een 
zinvolle aanvulling op het gesprek wat wij samen gaan voeren.
Cyrus is uiteraard bekend bij de gemeente, maar hier zijn email: *****
Ik stel het op prijs als aan mijn verzoek gehoor zal worden gegeven en deze suggestie wordt 
meegenomen in de bespreking morgen bij het vormgeven van de oriëntatieavond.
Wellicht zijn er vanuit het organiseren van deze avond meerdere suggesties van betrokken 
organisaties in gedachten. Hoe de agenda van de avond zal worden vormgegeven zie ik graag 
voorafgaand aan de oriëntatieavond tegemoet, met informatieve suggesties waardoor wij als 
raads(commissie)leden ons kunnen voorbereiden.

ZPP
De ZPP ziet graag dat er meer gesurveilleerd wordt op deze locatie, zeker op de tijdstippen waarvan 
bekend is dat er overlast is. En indien er een sterk vermoeden is, indien mogelijk, preventief fouilleren 
op bezit van wapens en drugs.



REACTIE, via de griffie vooraf te versturen naar de Raadsleden

Beste leden van de Raad,

Vriendelijk dank voor de input die wij van u kregen op de vraagstelling ter voorbereiding op de 
orientatieavond over de aanpak overlast gevende groepen en Jongeren Ontmoetings Plaatsen 
(JOP's).

Een groot aantal vragen gaat over hoe het proces en de aanpak eruit zien. Dit maakt onderdeel uit 
van de presentatie die u gaat krijgen. De aanpak is nadrukkelijk integraal dus in samenspraak en 
samenwerking met de jeugd zelf, ouders en betrokken partijen, niet alleen vanuit de zorg- en 
veiligheidsketen, maar ook bijvoorbeeld het onderwijs. We zullen u hier op de avond zelf meer over 
vertellen.

Een ander deel van de vragen gaat over de opbrengsten van de aanpak tot nu toe. Ook hier zullen we 
op hoofdlijnen bij stilstaan. Uiteraard zijn wij bereid om op een ander moment u meer verdiepend op 
de inhoud mee te nemen. Hierbij kunnen we ook verder informeren over wat er nodig is voor 
verdere borging van de aanpak.

Het laatste deel van de vragen gaat over (jongeren) ontmoetingsplaatsen in de buitenruimte. Dit 
onderwerp maakt specifiek deel uit van de presentatie. 

Verder is de suggestie gedaan om partners uit te nodigen voor deze avond. Dit hebben wij 
overwogen maar voor nu niet overgenomen. Dit gezien enerzijds de beperkte tijd en anderzijds 
vinden we dit passender bij een eventueel vervolg waarbij we, zoals eerder aangegeven, verdiepend 
met elkaar de inhoud in kunnen gaan.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben en zien u graag op 21 juni.

Met vriendelijke groet,

Arnold van Die

Projectleider Buurtaanpak  "Samen de buurt verbeteren"
Coördinator aanpak overlastgevende groepen
Adviseur wonen, leefbaarheid en participatie 
Gemeente Zwijndrecht
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